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Siv Anita Johnsen Brekke 

ordfører 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av formannskapet i møte nr            den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 

Utskrift er foretatt den  04.06.13  

 

MERKNADER: 

 

Det var ingen merknader til innkallinga. 

 

Merknader til dagsorden: 

 Husk valgdag 9. september 

 11.-12. september budsjettseminar 

 Jørn Stene (FL): Spørsmål i sak 48/13 ang. SKS, unntatt offentligheten 

 Marit Stemland (FRP): 



1. Etterspør hva som er gjort ang. måkeproblemet på paviljongene? Fuglene ligger 

fortsatt på eggene. 

2. Be om at vei opp til paviljongene blir høvlet, slik at personer med rullator kan 

benytte veien. 

3. Gatelys står fortsatt på – viser til spørsmål i driftsutvalget.  

 

Dagsorden med merknader ble enstemmig godkjent. 

 

Orientering: Skolestrukturprosjektet – Status v/prosjektleder Evald Solbakken. 

 

 

Svar på spørsmål: 

Marit Stemland:  

Pkt. 1. Ordfører svarte. Enhetsleder bygg/eiendom opplyser at egg og reir er tatt ned i forrige 

uke. 

Pkt. 2. Ordfører svarte. Rådmannen tar med seg at humper skal tas bort fra veien til 

paviljongene. 
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 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/4494      

 Arkiv sakID.:   13/1087  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    047/13 FORMANNSKAP Dato:  03.06.2013 

 

 

 

GODKJENNING AV MØTEBOK 

 

 
Vedlegg: Møtebok nr. 3/2013 

 

Sammendrag: 
 

Se vedlagte møtebok. 

 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 3/2013 godkjennes. 

 

 

FOR-047/13 VEDTAK-  03.06.2013 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/4493      

 Arkiv sakID.:   13/1086  Saksansvarlig:  Berit Vestvann Johnsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    048/13 FORMANNSKAP Dato:  03.06.2013 

 

 

 

REFERATSAKER I PERIODEN 
  

 

Sammendrag: 
 

 Dok.ID Arkivsak ID Brevdato    Avsender/Mottaker Tittel 

 13/3661 I 12/907 29.04.2013 Salten Kraftsamband AS PROTOKOLL FRA 

GENERALFORSAMLING I 

SALTEN KRAFTSAMBAND 

290413 

 13/3675 I 13/405 25.04.2013 Beiarn kommune MELDING OM VEDTAK 

 

 

 

INNSTILLING : 
 

Refererte dokumenter tas til orientering. 

 

 

FOR-048/13 VEDTAK-  03.06.2013 
 

Referat ang. protokoll generalforsamling SKS utsettes til neste møte. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/4399      

      Arkiv sakID.:   12/109  Saksbehandler:  Even Ediassen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans:  
 

Sak nr.:    049/13 FORMANNSKAP Dato:  03.06.2013 

 

 

HELHETLIG VURDERING AV DEN KOMMUNALE EIENDOMSFORVALTNING I 

FAUSKE KOMMUNE 

   

 
Vedlegg: Rapport fra prosjektet (5 stk) 

Forslag til vedtekter 

Avtale mellom arbeidsgiver og de tillitsvalgte 

 

Sammendrag: 
 

*Kommunestyret har i sak 074/12 fattet følgende vedtak; 

 

«Kommunestyret vedtar å opprette et tidsavgrenset prosjekt i perioden 2012 og 2013, for en 

helhetlig vurdering av den kommunale eiendomsmasse, jfr vedlagte prosjektplan. 

Prosjektorganisering iht vedlagte prosjektplan. Som politisk representant til styringsgruppen 

velges: Tom Vidar Karlsen. Prosjektet fremlegger en egen sak til kommunestyret i løpet av 1 

halvår 2013. Kommunestyret holdes informert underveis i prosjektarbeidet. Prosjektet 

finansieres innenfor vedtatt budsjett» 

 

Saksopplysninger: 

 

Prosjektet har gjennom 2012 og 2013 arbeidet målrettet med å kartlegge og få oversikt over den 

totale kommunale eiendomsmasse og dens tilstand. Prosjektet har utarbeidet følgende 

delrapporter; 

- Delrapport 1 «Eiendomsforvaltning i Fauske kommune og FDVU-kostnader». Rapporten 

gir en oversikt over hvilke kostnader vi har i vår eiendomsforvaltning. 

- Delrapport 2 «Tilstandsvurderinger». Rapporten kartlegger tilstanden på formålsbyggene 

i Fauske kommune og danner grunnlaget for vedlikeholdsplanlegging. 

- Delrapport 3 «Kommunale boliger». Rapporten gir en vurdering av våre 

boligeiendommer og deres tilstand samt ser på områdets utfordringer og behov 

- Delrapport 4 «Bygg og helse». Rapporten ser på de helsemessige konsekvenser som følge 

av manglende vedlikehold i kommunale bygg, og 

- Delrapport 5 «Organisering». Rapporten går gjennom de ulike måtene å organisere 

eiendomsforvaltningen på og gir en anbefaling. 

 

Fauske kommune er også tildelt kr 300 000 fra Husbanken til finansiering av dette prosjektet. 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Rådmannen er svært godt fornøyd med det arbeidet som er utført i prosjektet. Vi har nå skaffet 

oss en god oversikt over tilstanden i den kommunale eiendomsforvaltningen. Rapporten viser at 



Fauske kommune allerede i dag bruker tilstrekkelig med økonomiske midler i vår 

eiendomsforvaltning, men at midlene brukes i stor grad til drift av bygninger, og ikke til 

vedlikehold og utvikling. Dermed er Fauske kommune i en situasjon hvor det må taes grep for å 

rette opp situasjonen.  

 

Etter rådmannens mening må følgende tiltak gjennomføres; 

 

- Innføring av prinsippet om kostnadsdekkende husleie. Dette innebærer at alle enheter i 

kommunens organisasjon får en status som «leietaker» og må betale de faktiske 

kostnader som er forbundet med deres bruksareal. Dette innebærer eks å betale for strøm. 

Hensikten med å innføre et slikt prinsipp er at vi da får større fokus på arealkostnader. I 

dag blir alle slike kostnader håndtert sentralt av Enhet Bygg-og Eiendom.  

 

- Ekstra tildeling av kr 5 mill pr år i 10 år for å iverksette ekstra vedlikeholdstiltak. Dette 

baserer seg på det etterslepet vi har i Fauske kommune mht manglende vedlikehold over 

tid. 

 

- Etablering av et boligkontor som del av eiendomsforvaltningen. Det er nødvendig å 

etablere en egen boligtjeneste i Fauske kommune for å ivareta på en langt bedre måte de 

boligsosiale utfordringer vi har. I dag risikerer enkelte innbyggere å bli en «kasteball» 

mellom ulike kommunale instanser. 

 

- Innføring av kostnadsdekkende husleie for de kommunale boligene. Dette medfører at 

alle kostnader knyttet til å anskaffe og drifte leiligheter/boliger blir lagt inn i husleien. 

Dette vil innebære at enkelte leiligheter/boliger vil få en høyere husleie, men dette kan i 

enkelte tilfeller kompenseres gjennom bruk av ulike statlige støtteordninger.  

 

- Organisasjonsmessige endringer. Rådmannen tilrår at det etableres et kommunalt foretak 

(Fauske Eiendom KF) som får ansvaret for å ivareta forvaltningen av kommunens 

eiendomsmasse. For å understøtte en markant kursendring i Fauske kommunes 

forvaltning av eiendommene ønsker rådmannen etablering av et eget foretak som ivaretar 

rollen som profesjonell eiendomsforvalter.  

 

Rådmannen har ført samtaler med de tillitsvalgte og kommet frem til enighet om de 

grunnleggende rammer for et slikt foretak. Avtalen ligger vedlagt. Rådmannen velger også å 

fremlegge et forslag til vedtekter for et kommunalt foretak.  

 

Videre prosess vil være at rådmannen arbeider videre med å legge grunnlag for en 

organisasjonsmessig endring fom 1 januar 2014. Dersom kommunestyret fatter et vedtak iht 

forslag til innstilling vil rådmannen komme tilbake i budsjettdokumentet for 2014 med de 

praktiske detaljer rundt etableringen av et kommunalt foretak innenfor eiendomsforvaltningen. 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

1. Kommunestyret bestemmer å opprette et kommunalt foretak med ansvar for 

eiendomsforvaltningen fom 1 januar 2014.  

2. Foretaket benevnes Fauske Eiendom KF 

3. Ordningen evalueres etter 2 år. 

4. Prinsippet om kostnadsdekkende husleie innføres for den kommunale eiendomsmasse 

herunder inkludert de kommunale boliger. 



5. Kommunestyret bevilger kr 5 mill til ekstra vedlikeholdstiltak pr år gjennom de 10 

neste årene. Dette innarbeides i budsjettdokumentet for 2014 og økonomiplanen. 

6. Det etableres et boligkontor i eiendomsforetaket med ansvar for kommunens 

boligsosiale tiltak samt helhetlig forvaltning av samtlige kommunalt eide og innleide 

boliger. 

 

 

FOR-049/13 VEDTAK-  03.06.2013 
 

Prosjektleder orienterte. 

 

Jørn Stene (FL) foreslo: 

1. Den fremlagte rapport og delrapporter belyser på en god måte de utfordringer 

kommunen har innenfor forvaltningen av sine bygg og eiendommer. Rapportene tas til 

etterretning. 

 

2. Kommunestyret vedtar derfor at man innenfor nåværende personellressurser samler og 

oppretter, fom. 1. januar 2014, en egen kommunal enhet med ansvar for 

eiendomsforvaltningen. 

 

3. Enheten benevnes «Eiendomsforvaltning». 

 

4. I enheten inngår også boligkontoret med ansvar for kommunens boligsosiale tiltak 

samt helhetlig forvaltning av samtlige eide og innleide boliger. 

 

5. Før kommunestyret tar stilling til om prinsippet om kostnadsdekkende husleie skal 

innføres for den kommunale eiendomsmasse, inkludert de kommunale boliger, vil 

kommunestyret ha seg forelagt fra rådmannen en utredning som belyser hvilke 

konsekvenser dette kan få for brukere av kulturbygg, skolebygg, idrettsbygg osv., og ikke 

minst hvilke konsekvenser dette kan få for de sosialt og økonomisk vanskeligstilte i 

kommunen som brukere av kommunale boliger. Rådmannen bes også belyse hvordan 

man innenfor dette prinsipp kan videreføre ordningen med «gratis leie av kommunale 

bygg til barn og ungdom». 

 

6. Kommunestyret vedtar i prinsippet å bevilge kr. 5 mill. til ekstra vedlikeholdstiltak pr. 

år gjennom de 10 neste årene. Dette innarbeides i budsjettdokumentet for 2014 og 

økonomiplanen. 

 

 

Rådmannens forslag til innstilling ble vedtatt med 7 mot 2 stemmer avgitt for FL’s 

forslag. 

 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Kommunestyret bestemmer å opprette et kommunalt foretak med ansvar for 

eiendomsforvaltningen fom 1 januar 2014.  

2. Foretaket benevnes Fauske Eiendom KF 

3. Ordningen evalueres etter 2 år. 

4. Prinsippet om kostnadsdekkende husleie innføres for den kommunale eiendomsmasse 

herunder inkludert de kommunale boliger. 



5. Kommunestyret bevilger kr 5 mill til ekstra vedlikeholdstiltak pr år gjennom de 10 

neste årene. Dette innarbeides i budsjettdokumentet for 2014 og økonomiplanen. 

6. Det etableres et boligkontor i eiendomsforetaket med ansvar for kommunens 

boligsosiale tiltak samt helhetlig forvaltning av samtlige kommunalt eide og innleide 

boliger. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

    

    

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/4516      

      Arkiv sakID.:   13/1091  Saksbehandler:  Jonny Riise  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyre 
 

Sak nr.:    050/13 FORMANNSKAP Dato:  03.06.2013 

 

 

 

ØKONOMIMELDING 1/2013 

   

 
Vedlegg: Økonomimelding 1/2013 

 

Sammendrag: 
 

Se vedlegg 

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Økonomimelding 1/2013 tas til etterretning 

 

 

FOR-050/13 VEDTAK-  03.06.2013 
 

Økonomisjef orienterte. 

 

Siv Anita Johnsen Brekke (AP) foreslo på vegne av AP og H: 

Økonomimelding 1/2013 tas til orientering. 

 

AP/H’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Økonomimelding 1/2013 tas til orientering. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/4198      

      Arkiv sakID.:   13/1020  Saksbehandler:  Frank Bernhardsen  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Kommunestyret 
 

Sak nr.:    049/13 DRIFTSUTVALG Dato:  22.05.2013 

 018/13 ELDRERÅDET  30.05.2013 

 051/13 FORMANNSKAP  03.06.2013 

  KOMMUNESTYRE  20.06.2013 

 

 

 

BUDSJETT 2013 - DRIFTSTILPASNINGER 

   

 
Vedlegg: Ingen 

 

 

Det vises til: 

 

1. Regnskapsresultat for 2012 spesielt mht resultatene for driftsenhetene 

2. Kostraanalyse framlagt i kommunestyret 8.5.2013 

3. Gjennomgang av innspill med sikte på kostnadsreduserende tiltak i kommunens drift i 

driftsutvalgets møte 10.4.2013. 

 

Parallelt med denne saken arbeider rådmannen nå også med økonomimelding 1/13 hvor den 

økonomiske status pr 30.4.2013 vil bli gjennomgått. 

 

Kommunestyret har bedt driftsutvalget gjennomgå den økonomiske situasjonen for kommunen 

og å fremme nødvendige forslag for å bidra til å skape nødvendig balanse i kommunens drift. 

 

Denne saken og økonomimeldingen henger naturlig nok nøye sammen og vil bli sluttbehandlet 

samtidig i kommunestyret 20.6.2013. 

 

Gjennom den nye midlertidige endringen i kommunens organisasjon har det vært rådmannens 

klare mål å sette et kraftig fokus på økonomistyringen i de enkelte virksomheter. Rådmannen har 

vært tydelig på det ansvaret som alle virksomhetsledere har for å ta nødvendige grep for at 

driften skjer i hht de rammer kommunestyret har satt i sitt budsjettvedtak. 

 

Rådmannen er tilfreds med de prosesser som nå foregår i de forskjellige samhandlingsområdene 

og forventer at dette vil vise resultater. 

 

Resultatene for 2012 viser at særlig omsorgstjenestene har store utfordringer. Disse er så 

betydelige at det ikke er grunnlag for å vente at vi oppnår budsjettbalanse i inneværende år. For 

at dette skal kunne skje vil det være nødvendig å få iverksatt de strukturelle grep som 

omsorgsplanen legger opp til. 

 

Rådmannen forutsetter å komme tilbake til driftsutvalget fortløpende utover i 2013 for å 

drøfte/foreslå nødvendige tiltak som kan bidra til at vi makter å gjennomføre de tiltak som er 

nødvendige for å få kontroll/balanse i kommunens drift. Rådmannen konstaterer at vi har hatt 



uvanlig store kostnader til vedlikehold (brøyting) av våre veger i vinter. Likeså forårsaket  

flomsituasjonen i vinter betydelige ekstrakostnader. 

 

Det synes også som at pensjonskostnadene er budsjettert for lavt. Rådmannen vil i 

økonomimeldingen gjøre en nærmere vurdering av dette, men vi må forvente at behovet for 

driftstilpasninger vil øke. 

 

I det etterfølgende vil rådmannen gjennomgå de tiltak/forslag som frem til nå er 

bearbeidet/utviklet i samordningsområdene: 

 

 

HELSE OG OMSORG: 

 
Kortsiktige tiltak: Forventet resultat på årsbasis:  5 – 6 mill kr 

 

- Utfasing dobbeltrom  

Kan frigjøre ressurser til Hjemmebasert omsorg  

 

- Ikke bruke tjenester fra vikarbyrå 

Billigere å bruke egne ansatte 

 

- Evaluering 3 pilot turnuser  

            Sommer/Høst 2013  

 

- Rehabilitering & Korttidsavdeling  

Må behandle riktig pasientgruppe  

 

- Bedre bruk av sykepleierressurser gjennom bedre 

            samhandling mellom avdelinger og enheter  

-  Redusere nattevakter  med minimum 1 nattevakt Juni 2013 

 

- Vurdere alle kjøp og reiser  

- Gjennomgang av alle Prosjektstillinger  

- Storkjøkkenet må vurdere råvarebruken 

 

 

Langsiktige tiltak: Forventet resultat på årsbasis: 7,5 mill kr 

 

- Administrativ organisering  

            Vurdere ledertettheten i samordningsområdet 

 

- Riktig tjenestetilbud til brukerne  i hht omsorgstrappa  

Iplos - Registrering og oppfølging av ca.400 brukere  

 

- Rendyrking av Hjemmetjenesten ved å skille ut Hjemmehjelp fra Hjemmesykepleie 

             

- Hverdagsrehabilitering ved å etablere «hjemme-trenere» for selvhjelp 

             



- Torggata 16 - Optimalisering av drift gjennom samlokalisering (2014) 

             

- Gjennomgang av Nattjenesten  

- Paviljonger i drift som omsorgsbolig  

- Bemanningskontoret kan gi resultater i form av bedre turnuser og mindre vikarinnleie 

 

I annen sak fremmer rådmannen forslag til en varig strukturell endring i helse og 

omsorgstilbudet i Sulitjelma. De kostnader som følger med denne omleggingen forutsettes 

dekket innenfor de totale rammer som omsorgstjenesten nå disponerer. 

 

 

 

OPPVEKST/KULTUR: 

 

Kortsiktige tiltak:  Forventet årseffekt: 2,33 mill kr 

 

• Reduksjon av stillinger i skolesektoren               1,5 

• Vakant skolefaglig rådgiver                  1,0           

• Vakant enhetsleder barne og famileenheten-     1,0 

• Vakant stilling helsesøster fra og med sept 2013,     0,75 

 

• Interne omprioriteringer 

• Fokus på vikarer 

• Vakanser 

• Avvikling av arbeidsavtaler 

• Mere fokus på samhandling 

 

• Mulige tiltak utover dette: 

 

              Avvikle det pedagogiske tilbudet på familiesenteret som ikke er en lovpålagt                            

                    oppgave. Innsparingspotensiale på årsbasis ca 0,5 mill kr. 

         

                    Dette tiltaket bearbeides videre og blir ev realitetsbehandlet på et senere 

                    tidspunkt. 

 

Langsiktig tiltak: 

 

• Fra 2016/2017 vil endringer skole- og barnehagestruktur gi en økonomisk gevinst 

 

 

PLAN OG KOMMUNALTEKNISKE TJENESTER: 

 

Kortsiktige tiltak: Forventet årseffekt: Budsjettrammen skal overholdes 

 

Enhet Bygg/eiendom/idrett: 

 

 Sommerstenging Fauskebadet 

 Stenging av Sulisbadet  permanent 



 Ny renholdsplan, eksisterende plan er mer enn 15 år gammel, samtidig som vi ser fra 

FDVU analysen at kostnadene innen renhold er for høye. 

 Ikke inntak av vikar før etter 3 dager. Brukerne må ivareta enkelte funksjoner og ettersyn, 

toalett o.l.  Egne ansatte brukes som sykevikarer, ved å flytte personell fra en virksomhet 

til en annen.  

 All overtid skal beordres/godkjennes. Overtid som ikke er godkjent/beordret  blir ikke 

utbetalt. Unntak er nødsituasjon som oversvømmelse eller brann o.l. Ansvarlig : alle  

 Energiregistrering på hvert bygg og oppfølging i forhold til tidligere år. Avvik faktureres 

bruker.( Månedlig gjennomgang ved ansvarlig vaktmester) 

 Ikke byggrelaterte kostnader er brukers ansvar.  

 SD anlegg og styringer: Nattsenking, helgestopp, stopp i ferier og bevegelige helligdager. 

Kun full belastning på ventilasjon når bygge er i fullt bruk. Lettere bruk av byggene 

krever ikke ventilasjon, dører og vinduer brukes til lufting 

 Minimum vedlikehold bygg  -  kun liv og helse og forebygging som kan forhindre 

ytterligere skader og/reduserte inntekter. 

 Helse/sosialsenter i Valnesfjord er et bygg som delvis er i bruk. Noen av kommunens 

funksjoner kan flytte inn hit og ut fra leide arealer. 

 

 

Enhet VVA: 

 

 Høy terskel for når mannskaper rykker ut i fm vedlikehold av veger (også brøyting) 

 Kun brannslukking av vegskader, kantslått, merking av fotgjengeroverganger, høvling 

grusveger. 

 Ikke pærebytter gatelys i år 

 

 

Rådmannen viser til foranstående gjennomgang og ber om tilslutning til de tiltak som 

foreslår/prosesser som gjennomføres. 

 

Rådmannen forutsetter fortløpende å komme tilbake til driftsutvalget hvor den økonomiske 

status vurderes og ev nye tiltak blir lagt fram. 

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Det vises til rådmannens framlagte oversikt over tiltak og pågående prosesser for å bedre 

budsjettbalansen i Fauske kommune. Driftsutvalget anbefaler formannskap og 

kommunestyre å gi sin tilslutning til disse. 

 

 

DRIF-049/13 VEDTAK-  22.05.2013 
 

Mailen Toften (H) foreslo endring i plan og kommunaltekniske tjenester: 

Kulepunkt 2. 

Ønsker å endre punktet til: 

 Stenging av Sulisbadet midlertidig. 

 

 Ønsker ei eventuell stenging av Sulisbadet tatt opp som egen sak. 



 

H’s forslag kulepunkt 2 ble enstemmig vedtatt. 

H’s forslag (egen sak) ble enstemmig vedtatt. 

Rådmannens forslag til innstilling med H’s endringsforslag ble vedtatt med 6 mot 3 

stemmer. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Det vises til rådmannens framlagte oversikt over tiltak og pågående prosesser for å bedre 

budsjettbalansen i Fauske kommune. Driftsutvalget anbefaler formannskap og 

kommunestyre å gi sin tilslutning til disse med følgende endring i plan og 

kommunaltekniske tjenester: 

Kulepunkt 2. 

Endres til: 

 Stenging av Sulisbadet midlertidig. 

 

 Ønsker ei eventuell stenging av Sulisbadet tatt opp som egen sak. 

 

 

ELD-018/13 VEDTAK-  30.05.2013 
 

Driftsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

UTTALELSE FRA ELDRERÅDET: 

Det vises til rådmannens framlagte oversikt over tiltak og pågående prosesser for å bedre 

budsjettbalansen i Fauske kommune. Driftsutvalget anbefaler formannskap og 

kommunestyre å gi sin tilslutning til disse med følgende endring i plan og 

kommunaltekniske tjenester: 

Kulepunkt 2. 

Endres til: 

 Stenging av Sulisbadet midlertidig. 

 

 Ønsker ei eventuell stenging av Sulisbadet tatt opp som egen sak. 

 

 

 

FOR-051/13 VEDTAK-  03.06.2013 
 

Driftsutvalgets innstilling ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Det vises til rådmannens framlagte oversikt over tiltak og pågående prosesser for å bedre 

budsjettbalansen i Fauske kommune. Driftsutvalget anbefaler formannskap og 

kommunestyre å gi sin tilslutning til disse med følgende endring i plan og 

kommunaltekniske tjenester: 

Kulepunkt 2. 

Endres til: 

 Stenging av Sulisbadet midlertidig. 

 

 Ønsker ei eventuell stenging av Sulisbadet tatt opp som egen sak. 



 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 
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PERSPEKTIVMELDING 2014-2025 

   

 
Vedlegg: Perspektivmelding 2014-2025 

 

Sammendrag: 
 

Se vedlegg. 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

1. Perspektivmeldingen tas til orientering 

2. Målsettingen om korrigert resultatgrad oppholdes for å oppnå et godt økonomisk 

fundament for fremtiden. For 2014 er målet er 1,5 prosent, og at en innen 2020 når en 

målsetting på 3 prosent. 

3. Fellesinntektene slik det fremkommer i perspektivmeldingen , unntatt statlige 

rammeoverføringer, blir benyttet som en forutsetning i økonomiplanperioden 2014-2017. 

Statlige rammeoverføringer i perioden oppdateres iht statsbudsjettet.  

4. Budsjettrammen 2014 for alle resultatenhetene samlet er 460,6 mill. kroner.  

5. Rådmannen fordeler totalrammen på de enkelte resultatenhetene, slik at 

rammebudsjettering kan gjennomføres. 

 

 

FOR-052/13 VEDTAK-  03.06.2013 
 

Ottar Skjellhaug (AP) foreslo: 

To første pkt. i rådmannens innstilling vedtas. 

 

AP’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Perspektivmeldingen tas til orientering 

2. Målsettingen om korrigert resultatgrad oppholdes for å oppnå et godt økonomisk 

fundament for fremtiden. For 2014 er målet er 1,5 prosent, og at en innen 2020 når en 

målsetting på 3 prosent. 

 
 

Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 



formannskapssekretær 
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PRINSIPPVEDTAK OM UTREDNING AV DELVIS BOMPENGEFINANSIERING AV 

NY VEG MED TILHØRENDE RUNDKJØRINGER PÅ RV 80 VESTMYRA - 

KLUNGSET 

   
Vedlegg: K-sak 96/06  

Brev fra Statens vegvesen datert 12.7.2010 

    

Saksopplysninger: 

 

Fauske kommune har avholdt møter med Statens vegvesen den 22. april og 2. mai. Bakgrunnen 

før møtene har vært behovet for å gjennomføre nødvendige trafikksikkerhetstiltak i sentrum som 

del av tilrettelegging for ny skole på Vestmyra. Som en del av disse møtene har også en 

eventuell omlegging av RV 80 blitt diskutert.  

Planområdet for omlegging av RV 80 på strekningen Vestmyra – Klungset ligger like øst for 

bompengeprosjektet Røvika – Straumsnes. Planen omfatter bygging av rv. 80 i ny trase nord for 

bebyggelsen i deler av Fauske, samt kryssomlegginger i begge endene av parsellen. Den nye 

veglinja ligger inne i kommuneplanen. Det foreligger ikke noe formelt plangrunnlag ut over 

kommuneplanen, og følgelig heller ikke noe eksakt kostnadsoverslag.  

Prosjektet består av bygging av ny veg. Med det som utgangspunkt, og vurdert opp mot forslag 

til NTP, vil det ikke være økonomisk ramme for full statlig finansiering av prosjektet før i neste 

NTP-periode; dvs. etter 2023. 

Finansiering av prosjektet i en kombinasjon med statlige bevilgninger og bompenger kan gi 

tidligere bygging. 

Et alternativ kan være statlig finansiering av rundkjøringene ved bruk av midler fra de såkalte 

programområdene, mens mellomliggende strekning finansieres med bompenger. Som oppfølging 

av NTP skal Statens Vegvesen presentere et mer detaljert handlingsprogram for perioden 2014 – 

2017 til høsten, der programområdemidlene fordeles på enkeltprosjekt. Handlingsprogrammet 

stadfestes i februar 2014. 

I sak 96/06 den 5.10.2006 vedtok kommunestyret i Fauske å dekke 50 % av 

planleggingskostnadene ved utarbeiding av reguleringsplan for strekningen Klungset/E6. Det ble 

bevilget inntil kr 500 000,- planen. Planleggingsarbeidet ble igangsatt men ble senere midlertidig 

stoppet. 

En omlegging av RV 80 fra Klungset til østover til E6 vil medføre en betydelig trafikkmessig 

forbedring for trafikkmiljøet i Fauske sentrum. Fauske kommune bør på alle måter bidra til at en 

omlegging av denne traseen kan realiseres så snart råd er. Omleggingen er ytterligere aktualisert 



etter vedtaket om ny skole på Vestmyra med hensyn til å sikre trygg skolevei for elever fra 

Erikstad.  

For å få framdrift i saken vil rådmannen fremme forslag om at kommunen ber Statens vegvesen 

om å utrede omlegging av RV 80.  

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING: 
 

1. Fauske kommune ber om at Statens vegvesen arbeider videre med utredning om 

delvis bompengefinansiering av ny veg med tilhørende rundkjøringer på rv 80 

Vestmyra – Klungset. 

 

2. Fauske kommune vil kunne bidra til planarbeidet med inntil 50 % av kostnadene, 

begrenset oppad til kr 500 000,-, finansiert over næringsfondet.  

 

3. Fauske kommune er villig til å diskutere anleggsbidrag fra kommunen på de aktuelle 

sikkerhetstiltak i sentrum. 

 

 

PLUT-037/13 VEDTAK-  21.05.2013 
 

Kjetil Sørbotten (FL) og Kathrine Moan Larsen (FL) foreslo følgende endring i pkt. 

1: 

Fauske kommune ber om at Statens Vegvesen arbeider videre med utredning av ny veg 

med tilhørende rundkjøringer på RV 80 Vestmyra – Klungset. 

 

 

Rådmannens forslag til innstilling pkt. 1 ble vedtatt med 6 mot 2 stemmer avgitt for FL’s 

forslag. 

Rådmannens forslag til innstilling pkt. 2 og 3 ble vedtatt med 5 mot 3 stemmer. 

 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

1. Fauske kommune ber om at Statens vegvesen arbeider videre med utredning om 

delvis bompengefinansiering av ny veg med tilhørende rundkjøringer på rv 80 

Vestmyra – Klungset. 

 

2. Fauske kommune vil kunne bidra til planarbeidet med inntil 50 % av kostnadene, 

begrenset oppad til kr 500 000,-, finansiert over næringsfondet.  

 

3. Fauske kommune er villig til å diskutere anleggsbidrag fra kommunen på de aktuelle 

sikkerhetstiltak i sentrum. 

 

 

FOR-053/13 VEDTAK-  03.06.2013 
 

Jørn Stene (FL) foreslo følgende endring i pkt. 1: 

Fauske kommune ber om at Statens Vegvesen arbeider videre med utredning av ny veg 

med tilhørende rundkjøringer på RV 80 Vestmyra – Klungset. 



 

 

Plan- og utviklingsutvalgets innstilling pkt. 1 ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer avgitt for 

FL’s forslag pkt. 1. 

Plan- og utviklingsutvalgets innstilling pkt. 2 og 3 ble enstemmig vedtatt. 

 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

1. Fauske kommune ber om at Statens vegvesen arbeider videre med utredning om 

delvis bompengefinansiering av ny veg med tilhørende rundkjøringer på rv 80 

Vestmyra – Klungset. 

 

2. Fauske kommune vil kunne bidra til planarbeidet med inntil 50 % av kostnadene, 

begrenset oppad til kr 500 000,-, finansiert over næringsfondet.  

 

3. Fauske kommune er villig til å diskutere anleggsbidrag fra kommunen på de aktuelle 

sikkerhetstiltak i sentrum. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 
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SULITJELMA NÆRMILJØUTVALG - SØKNAD OM STØTTE TIL UTARBEIDING 

AV DETALJREGULERINGSPLAN FOR DEL AV GNR 119 BNR 1 ISULITJELMA 

 
Vedlegg: Søknad fra Sulitjelma Nærmiljøutvalg datert 18.03.2013 

F-sak 67/11 datert 29.8.2011 

 

Saksopplysninger: 

 

Sulitjelma nærmiljøutvalg søker i brev datert 18.3.2013 om kr 105 000,- til utarbeiding av 

detaljreguleringsplan på eiendommen gnr 119 bnr 1 i Sulitjelma.  

 

Nærmiljøutvalget fikk i sak 67/11 innvilget kr 60 000,- fra formannskapets konto til prosjektet. 

Det er opplyst at prosjektet blir dyrere enn først antatt, arbeidet er ennå ikke igangsatt og 

bevilgede midler er falt bort.  

 

Det søkes nå på nytt om støtte til utarbeiding av reguleringsplan, på grunnlag av innhentet tilbud 

fra Salten Kartdata AS er søknadsbeløpet forhøyet til kr 105 000,-. Beløpet skal dekke 

kostnadene ved detaljreguleringen inkl mva.   

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Området som søkes regulert er i overordna plan avsatt som LNF-A område. Bygging av boliger 

her vil kreve dispensasjon fra arealplanen. Med henvisning til opplysningen ovenfor innstilte 

rådmannen på avslag ved forrige gangs behandling av søknad om støtte til tiltaket.  

 

Det tas til etterretning at enstemmig formannskap bevilget støtte til tiltaket fra formannskapets 

konto. Det er i 2013 ikke tilgjengelige midler på formannskapets konto, en bevilgning må tas fra 

næringsfondet.  

 

På dette grunnlag innstiller rådmannen på at det bevilges midler fra næringsfondet til utarbeiding 

av detaljreguleringsplan for bolig bygging i Sulitjelma.  

 

RÅDMANNENS INNSTILLING TIL VEDTAK: 
 

Fauske formannskap innvilger inntil kr 105 000,- til utarbeiding av detaljreguleringsplan 

for boligbygging i Sulitjelma.  

 

Tildelingen gis i henhold til standardvilkår for tildeling fra næringsfondet.  

 

 



FOR-054/13 VEDTAK-  03.06.2013 
  

Ottar Skjellhaug (AP) foreslo: 

Pkt. 1. 

Fauske formannskap innvilger kr 105 000,- i lån fra næringsfondet fra utarbeiding av 

detaljreguleringsplan for boligbygging i Sulitjelma. Beløpet skal tilbakebetales ved salg 

av 2/3 av leilighetene. 

 

Pkt. 2. 

Det forutsettes at disp. fra gjeldende arealplan foreligger og samtykke fra grunneier.  

 

 

AP’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

VEDTAK: 

Pkt. 1. 

Fauske formannskap innvilger kr 105 000,- i lån fra næringsfondet til utarbeiding av 

detaljreguleringsplan for boligbygging i Sulitjelma. Beløpet skal tilbakebetales ved salg 

av 2/3 av leilighetene. 

 

Pkt. 2. 

Det forutsettes at disp. fra gjeldende arealplan foreligger og samtykke fra grunneier.  

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    

Regnskapssjef    
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TILLEGGSBEVILGNING HOVEDVANNLEDNING VATNBYGD 

   

 
Vedlegg: K-sak 106/12 Hovedvannledning Vatnbygd – Finneid 

Kart over ledningstrase 

 

Sammendrag: 
 

 

Bakgrunn 

 

K-sak 106/12 (vedlagt) viser bakgrunnen for prosjektet.  

 

Etter at vedtaket var gjort ble anbudskonkurransen avlyst og nye konkurransedokumenter for en 

åpen anbudskonkurranse utarbeidet. Fauske kommune fikk da inn tilbud fra 4 entreprenører. 

Disse anbudene tilfredsstilte ikke kravene i konkurransegrunnlaget. Fauske kommune valgte da, i 

samråd med Innkjøpsservice Advokatfirma AS, en annen konkurranseform (konkurranse med 

forhandling) hvor det er ført direkteforhandlinger med følgende 3 anbyderne; A. Moan AS, 

Saltdal Rør & Entreprenør AS og Thore Magnussen AS & Sønn. Det fjerde firmaet Artic 

Seawork AS valgte å ikke forhandle videre. 

 

 

Valg av entreprenør 

 

Etter forhandling er Saltdal Rør & Entreprenør AS valgt som hovedentreprenør for prosjektet på 

bakgrunn av at de leverte det beste tilbudet. Anbudsprisene er nå blitt høyere og prosjektet må 

tilføres midler for å la seg gjennomføre. 

 

 

Kostnadsoversikt 

 

Kontraktssum Saltdal Rør & Entreprenør AS inkl. byggeledelse og uforutsett: kr. 9,8 mill.  

 

Ubrukte lånemidler pr. april 2013:                - kr. 6,3 mill 

 

Nytt tilleggslån:          kr. 3,5 mill. 

 

 



Opptak av tilleggslånet vil medføre en økning av den årlige vannavgiften på ca. kr. 50,- pr. 

abonnent pr. år. 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Fauske kommunestyre vedtar å ta opp et tilleggslån på kr. 3,5 mill. for å fullfinansiere ny 

hovedvannledning mellom Vatnbygd og Finneid. 

 

 

PLUT-038/13 VEDTAK-  21.05.2013 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Fauske kommunestyre vedtar å ta opp et tilleggslån på kr. 3,5 mill. for å fullfinansiere ny 

hovedvannledning mellom Vatnbygd og Finneid. 

 

 

FOR-055/13 VEDTAK-  03.06.2013 
 

Plan- og utviklingsutvalgets innstiling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Fauske kommunestyre vedtar å ta opp et tilleggslån på kr. 3,5 mill. for å fullfinansiere ny 

hovedvannledning mellom Vatnbygd og Finneid. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 

 

      JournalpostID:   13/4152      

      Arkiv sakID.:   13/471  Saksbehandler:  Stig Løvseth  

Sluttbehandlede vedtaksinnstans: Formannskapet 
 

Sak nr.:    056/13 FORMANNSKAP Dato:  03.06.2013 

 

 

 

SØKNAD OM STØTTE TIL DRIFT AV ALPINBAKKEN I HOLTAN 

   

 
Vedlegg: Søknaden 

 

Saksopplysninger: 

 

Fauske IL Alpin/Snowboard søker om støtte til drift av Alpinbakken i Holtan. 

De søker om et årlig bidrag på kr 275.000,- til å dekke faste kostnader som forsikringer, hus, 

bakke, heis, skader på anlegg og mennesker, strøm og  renter på lån. 

 

Bakgrunnen for søknaden er at Fauske IL Alpin/snowboard har et lån i Sparebanken Nord-Norge 

på kr 1.878.000,- som de nå ikke klarer å svare for., og de siste sesongene har klubben ikke klart 

å skaffe inntekter nok til å dekke de overnevnte faste utgifter.  

 

Klubbkassen er nå tom og de har utestående fordringer på ca kr 85.000,- 

Driften av anlegget foregår på dugnad. 

 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Skulle banken si opp lånet, vil Fauske IL Alpin/Snowboard slite med de økonomiske 

forutsetningene, og drifta av bakken vil opphøre, og anlegget vil kunne gå konkurs. 

 

Forhold som slår inn hvis alpinanlegget får konkurs 

Holtanlia Alpinbakke har de siden 1984 år mottatt kr 3.803.000,- i tippemidler. 

Tippemidlene tildeles etter kriterier gitt av departementet, og Fauske kommune har over mange 

år hatt et eget forskutteringsfond av tippemidler.  Det er nå på kr 79.000,-, og det er i de 

overnevnte midler nylig forskuttert kr 1.620.000,- til anlegget, og tippemidler er ikke 

tilbakebetalt fondet. 

 

I «Retningslinjer om tilskudd til anlegg for idrett og fysisk aktivitet» punkt 2.2.4 står det: 
Når andre enn kommune eller fylkeskommune står som søker, må kommune/fylkeskommune garantere for 

at tilskuddsmottaker, ved eventuell misligholdelse av pkt. 2.3, tilbakebetaler tildelte spillemidler til 

departementet. Dette gjelder når samlet tilskudd til anlegget1 overstiger kr 2 000 0002 til nybygg og/eller 

rehabilitering av følgende anleggstyper: 

 Alle typer haller 

 Alpinanlegg 

 Golfanlegg 



 Motorsportanlegg 

 Kunstisbaner (hurtigløp og/eller bandy) 

Garantien skal være en selvskyldnergaranti. Garantitiden skal være 20 år. Garantien skal være stillet ved 

søknad om tilskudd, og utskrift av garantien skal følge søknaden. Kommunale garantier der 

maksimumsansvaret er over kr 500 000 krever statlig godkjenning (fylkesmannen). 

 

Fauske kommune må gjennom de overnevnte retningslinjer tilbakebetale tippemidlene da 

anleggseier må gjennom samme retningslinjer ha åpen idrettslig aktivitet i minimum 40 år fra 

ferdigstillelse av anlegget. 

Det betyr at forskutteringsfondet vil bli belastet for denne utgiften. Og forskutteringsfondet må 

tilføres mere midler, både i 2013 og 2014. 

En tilbakebetaling av tippemidlene vil være kr 3.803.000,-.  Hvordan dette nedbetales må 

avklares med Nordland idrettskrets, men erfaringer fra andre nedlagte anlegg tilsier at det kan bli 

et avkortet beløp og også nedbetalt over tid. 

 

Forhold som slår inn hvis tilskudd gis 

Ved å tildele et tilskudd årlig vil dette belastes på driftsbudsjettet.  Den totale utgiften av å tildele 

kr 275.000,- over 15 år som er rest-tida på anlegget når det gjelder tippemidler vil være kr 

4.125.000,-. 

 

Fauske kommunes økonomiske situasjon tilsier at organisasjonen ikke kan belastes kr 275.000,- 

årlig over mange år, over driftsbudsjettet når drifta allerede har store utfordringer. 

Fauske kommune ser også med bekymring på at anlegget kun er i drift noen få uker i året, og 

generer lav aktivitet.  Dette er noe som må hensyntas i vurderingen. 

-- 

 

Skulle Holtanlia alpinbakke bli slått konkurs av bank, vil Fauske kommune gjennom sin garanti 

måtte tilbakebetale tippemidler.  Denne summen ser vi er lavere enn å gi et kommunalt tilskudd 

over tid som må tas av driftsbudsjettet. 

Sett i lys av at det de seneste årene har vært få uker det har vært drift i anlegget, grunnet flere 

forhold, så belyser dette at driften fortsatt vil være utstabil grunnet klimatiske og tekniske 

forhold.  Noe som igjen har generert en lav aktivitet . 

 

Med bakgrunn i dette anbefales det å avslå søknaden. 

 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

Søknaden avslås. 

 

 

FOR-056/13 VEDTAK-  03.06.2013 
 

Siv Anita Johnsen Brekke (AP) foreslo følgende utsettelsesforslag: 

Saken utsettes. 

 

AP’s utsettelsesforslag ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Saken utsettes. 



 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder kultur til videre forføyning    
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ARCTIC RACE OF NORWAY - KOMMUNALT BIDRAG 

   

 
Vedlegg: Ingen 

 

Saksopplysninger: 

 

Fra 8. til 11. august 2013 vil det fantastiske landskapet i Nord-Norge være arena for første 

utgave av et etapperitt på sykkel: Arctic Race of Norway.  1. etappe er lagt til Salten – der løypa 

har start og mål i Bodø, og rittet går via «gammelveien» gjennom Valnesfjord, gjennom Fauske, 

for så å fortsette rundt Skjerstadfjorden, over Saltstraumen tilbake til Bodø. I den angitte etappen 

skal det være konkurranse om sprintpoeng like etter Fauske sentrum, og klatrepoeng på 

Leivsethøgda.  

 

Fauske kommune har offisiell vertskommunestatus for denne etappen. 

 

Arrangementet starter bare noen få uker etter at Tour de France er ferdig  og den internasjonale 

sykkeleliten bli gitt muligheten til å krysse polarsirkelen for å konkurrere i fjordlandskapet langs 

kysten av Nord-Norge. 

Sykkelsporten opplever en boom internasjonalt, og Norge er definitivt i front av denne 

utviklingen. Drevet av suksessen til norske sykkelstjerner har sykkelsporten i Norge hatt en 

enorm vekst: seertallene for sykkelritt på TV har nådd rekordnivå og både antall 

sykkelentusiaster og amatørsyklister har skutt i været. Samtidig kan Norge skilte med en av 

verdens desidert vakreste kystlinjer, noe som er ideelt for arrangementet av et spektakulært 

sykkelritt. 

Denne gunstige konteksten inspirerte det norske selskapet Arctic Race of Norway AS til å inngå 

partnerskap med arrangøren av Tour de France, Amaury Sports Organisation. Nå skal de 

sammen skape dette unike rittet i Nord-Norge.  

Fire dager, fire etapper 

I denne første utgaven vil rittet bestå av 4 etapper i Nord-Norge. Lokaliseringen av de ulike 

etappene vil bli offentliggjort i løpet av de nærmeste ukene. Allerede nå kan det slås fast at både 

sprintere og allroundere vil møtes til spennende dyst når hovedfeltet kommer i dramatisk møte 

med nordnorske fjell og det arktiske landskapet. 

 

 

 

 

 



Rittet vil passere Fauske sentrum ca kl 13:00 den 8. august. 

Dagen før starter Fauskedagene og Fauske har derfor alle muligheter til å skape en folkefest både 

i Fauske sentrum, og Valnesfjord.  Det er et krav fra arrangørene om at det ønskes folkefest. 

Bakgrunnen for dette kravet er at dette rittet vil bli vist i TV-ruta i 110 land.   12 TV-stasjoner vil 

komme med sine mannskaper, og 4 nyhetsbyråer kommer også med sitt personell. 

 

I Norge har TV2 rettighetene til rittet og de skal sende alle etappene direkte på hovedkanalen. 

 

I tillegg til kravet om folkefester, så er det også krav om vakthold/sikring av løypetraseen, 

informasjon til beboere langs løypetraseen, forskjønning og beplantning slik at dette tar seg mest 

mulig i TV-ruta. 

 

FAUNA KF koordinerer dette arbeidet i vår kommune, i samarbeid med fagenheten kultur og 

Fauske næringsforum/Fauskedagene. 

FAUNA KF har utarbeidet et budsjett for det vil koste å nå de krav vi har fått, samt ønske om å 

skape en folkefest lokalt og samtidig gi TV-verden et best mulig bilde av Fauske og omegn. 

Storskjerm    60.000,- 

Forskjønning/blomster  65.000,- 

Kosting/feiing    10.000,- 

Sikkerhet /stenging   30.000,- 

Vakthold/Parkering   20.000,- 

Lokale arrangement    30.000,- 

 

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Et sykkelritt hvor topp-lagene i verden konkurrerer vil alltid være av stor mediainteresse. 

At denne mediainteressen treffer Fauske kommune vil gi kommunen, næringsliv og turisme stor 

mulighet for profilering. 

Fauskes beliggenhet og de ulike turistdestinasjonene vil kunne skåre høyt på profilering. 

Det er derfor av en stor interesse at kommunen bidrar til å kunne skape disse ringvirkningene. 

 

Det anbefales derfor at det gjøres ei bevilgning til FAUNA KF, som koordinerer dette arbeidet 

internt i kommunen, pålydende kr 215.000,-. 

 

RÅDMANNENS FORSLAG TIL VEDTAK : 
 

1) Fauske kommune bevilger kr 215.000,- til FAUNA KF for å koordinere, og 

gjennomføre lokale arrangementer, og skape en god profil av Fauske som 

vertskommune for Arctic Race of Norway. 

2) Bevilgningen dekkes av næringsfondet. 

 

 

FOR-057/13 VEDTAK-  03.06.2013 
 

Marit Stemland (FRP) foreslo: 

Endring punkt beløpet endres fra 215.000,- til kr. 100.000,-. 

Ellers som innstillingen. 

 

Rådmannens forslag til vedtak ble vedtatt med 5 mot 4 stemmer avgitt for FRP’s forslag. 



 

VEDTAK: 

1)  Fauske kommune bevilger kr 215.000,- til FAUNA KF for å koordinere, og 

gjennomføre lokale arrangementer, og skape en god profil av Fauske som 

vertskommune for Arctic Race of Norway. 

2) Bevilgningen dekkes av næringsfondet. 

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder kultur til videre forføyning    

Enhetsleder plan/utvikling    

Regnskapssjef    

 

 

 

 

  



 FAUSKE KOMMUNE  

SAKSPAPIR 
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FORESPØRSEL OM KJØP AV GRUNN SOM GRENSER OPP I MOT SISIKVEIEN 

BORETTSLAG 

   

 
Vedlegg: Søknad fra Sisikveien Borettslag v/John Bråthen 

Kartskisser Sisikveien Borettslag 

 

Saksopplysninger: 

 

Sisikveien borettslag v/John Bråthen søker om erverv av ca 1000 m
2
 stor parsell av eiendommen 

gnr 103 bnr 11. 

 

Parsellen som søkes fradelt er en del av et areal som i reguleringsplan er avsatt til lekeområde.   

 

Sisikveien borettslag er planlegger oppgradering av borettslagets utearealer, gamle garasjer skal 

fjernes og nye settes opp, de planlegger også bygging av lekeplass og grillplass.  

 

En mindre del av arealet som ønskes kjøpt skal brukes for å få en god løsning for garasjer og 

utebod. Resten av arealet skal opparbeides til lekeplass.  

 

Saksbehandlers vurdering: 

 

Det er positivt at Sisikveien borettslag planlegger oppgradering av utearealene. Borettslaget har 

engasjert arkitekt til å utarbeide situasjonsplan. For å få en god løsning er det behov for å strekke 

garasjetomta inn på fellesarealet, resten skal opparbeides til lekeplass.    

 

Fauske kommune har innarbeidet praksis der lekearealene stilles til disposisjon for velforening 

eller andre som ønsker å opparbeide arealene. Fellesarealet ved Sisikveien er tilgrodd med kratt, 

arealet har aldri vært opparbeidet.  

 

Fauske formannskap vedtok i sak 007/10 at pris på tilleggsareal til boligeiendommer skulle settes 

til kr 275,- og reguleres årlig i hht konsumprisindeksen.  

 

Rådmannen legger dette vedtaket til grunn ved prisfastsetting av omsøkt areal.  

 

 

 

 

 



 

 

RÅDMANNES FORSLAG TIL INNSTILLING : 
 

Søknad fra Sisikveien borettslag hva angår erverv av ca 1000 m
2
 av Fauske kommunes 

eiendom gnr 103 bnr 11 innvilges. Kjøpesum settes til kr 275 pr m
2
. 

 

Erverver bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet.  

 

 

PLUT-039/13 VEDTAK-  21.05.2013 
 

Rådmannens forslag til innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Søknad fra Sisikveien borettslag hva angår erverv av ca 1000 m
2
 av Fauske kommunes 

eiendom gnr 103 bnr 11 innvilges. Kjøpesum settes til kr 275 pr m
2
. 

 

Erverver bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet.  

 

 

FOR-058/13 VEDTAK-  03.06.2013 
 

Ottar Skjellhaug (AP) foreslo: 

Pris i henhold til formannskapets vedtak sak 07/10. 

 

 

AP’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

Plan- og utviklingsutvalgets innstilling med endring ble enstemmig vedtatt. 

 

 

VEDTAK: 

Søknad fra Sisikveien borettslag hva angår erverv av ca 1000 m
2
 av Fauske kommunes 

eiendom gnr 103 bnr 11 innvilges. Pris i henhold til formannskapets vedtak sak 07/10. 

 

Erverver bærer alle omkostninger i forbindelse med ervervet.  

 
Rett utskrift bekreftes 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 
Utskrift sendes:     

Enhetsleder plan/utvikling til videre forføyning    

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


